
Z A P I S N I K 
 
 

Sa 20. sjednice Odbora 8. saziva GDCK Crikvenica, sazvane 30.11.2020. u 18:00 sati u 
Gradskoj vijećnici Crikvenica. 
 
Sjednici su se odazvali slijedeći članovi: Iva Skočilić (predjednica), Ivona Matošić 
Gašparović, Ljiljana Mavrić i Robert Šandl 
Odsutni članovi: Edina Šutić, Nikica Barac i Ivana Butković 
 
U pozivima je dostavljen i slijedeći: 

Dnevni red 
 

1. Izvještaj o radu između 2 sjednice Odbora 
 

2. Izborna Skupština GDCK Crikvenica 
 

3. Razno 
 

AD 1.  Ravnateljica Irena Gašparović izvjestila je prisutne članove Odbora o aktivnostima 
provedenima između 2 sjednice Odbora, posebno onima vezanima uz epidemiju koronavirusa. 

AD 2. Ravnateljica ja podsjetila prisutne članove Odbora o isteku mandata članovima 
Supštine i Odbora 12.12.2020., te najavila održavanje zajedničke Skupštine starog i novog 
saziva za 10.12.2020. Obzirom na potrebu pridržavanja epidemioloških mjera, članica Ivona 
Matošić Gašparović predložila je održavanje sjednice u dvorani ZORA.  

Ravnateljica je izvjestila članove Odbora o pripremljenim dokumentima za usvajanje na 
skupštini: rebalans proračuna za 2020., plan i program rada za 2021., te financijski plan za 
2021. Kod rebalansa je objasnila stavke kod kojih je došlo do većih promjena (smanjenje 
prihoda od vlastite djelatnosti zbog smanjenja prikupljenih doza krvi i manjeg broja polaznika 
tečajeva u auto školi, smanjenje prihoda od povezanih NO zbog nemogućnosti provođenja 
zajedničkih aktivnosti, povećanje prihoda od donacija zbog donacija paketa za potrebite 
uslijed koronakrize). Također, ravnateljica je objasnila i promjene kod pojedinih stavki 
rashoda (smanjenje materijalnih rashoda uslijed nemogućnosti provođenja aktivnosti koje 
nose prilično visoke troškove, kao što su Junior-spasilac, svečana podjela zahvalnica 
darivateljima krvi, mađužupanijsko natjecanje mladih i sl.). Stoga su i prihodi i rashodi manji 
od prvotno planiranih, te je planiran višak prihoda nad rashodima.  

Članica Ivona Matošić Gašparović je navela da je rebalansom proračuna Grada Crikvenice za 
potrebe GDCK Crikvenica osigurano dodatnih 58.000 kn koji će biti isplaćeni do kraja 
godine, i koje je potrebno utrošiti u ovoj godini. Stoga je dogovoreno da ravnateljica 
kontaktira pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelaznosti i lokalnu samoupravu kako bi 
provjerila namjenu sredstava i dogovorila na koji način utrošiti ta sredstva. 

Stoga će navedeni iznos biti potrebno dodati u rebalans u prihode i rashode, te isto tako u 
planove za slijedeću godinu. 
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Ravnateljica je navela da su planovi za 2021. rađeni kao i prethodnih godina, obuhvativši 
redovne aktivnsti iako je neizvjesno koliko će se aktivnosti moći realizirati u cijelosti. 

Članovi Odbora su se usuglasili da se navedeni dokumenti (s dopunama iznosa Grada 
Crikvenice) upute Skupštini na usvajanje. 

Aktualna predsjednica dr. Iva Skočilić je izvjestila članove Odbora o tome da, istekom 
mandata, više neće biti kandidatkinja za predsjednicu društva zbog poslovnih obveza, te će 
kandidatkinja biti dr. Željka Polonijo. Ravnateljica je zamolila aktualnu potpredsjedncu Ivonu 
Matošić Gašparović ako želi i dalje obnašati navedenu funkciju. Potpredsjednica je prihvatila, 
uz zamolbu da joj se informacije o radu društva dostavljaju ažurnije kako bi, kao jedna od 
odgovornih osoba, bila bolje upoznata s aktivnostima, što je ravnateljica potvrdila. 

AD 3. Članica Odbora Ljiljana Mavrić najavila je da više neće moći aktivno obavljati 
volonterske zadatke iz zdravstvenih razloga, zahvalila svima na suradnji, te ostaje članica 
Skupštine u novom mandatu. 


